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Konsultacje w sprawie projektowania parków oraz przyjęcie psów ze schroniska w Radysach koło Białej

Piskiej – w tych sprawach  interpelują radni Małgorzata Jantos i Łukasz Gibała.

Radny Łukasz Gibała w interpelacji prosi o wprowadzenie procedur zapewniających możliwość

szerokiego konsultowania, przez wszystkie zainteresowane grupy społeczne, powstających

i rewitalizowanych parków już na etapie ich projektowania. Dodatkowo prosi o rozważenie

rezygnacji przebudowy Parku Rzecznego Wilga w aktualnej formie i przystąpienie do procedury

opracowania projektu parku. Radny zgłosił, że przy obecnym projekcie nie wzięto pod uwagę

stanowiska przyrodników i ekologów.

Natomiast radna Małgorzata Jantos zgłosiła interpelację w sprawie przyjęcia przez Schronisko

dla Bezdomnych Zwierząt w Krakowie psów z likwidowanego schroniska w Radysach. Taką

inicjatywę podjęły już  schroniska dla bezdomnych zwierząt w Warszawie oraz Wrocławiu.
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